

《单词百科:proforma是什么意思?proforma怎么发音?proforma的解释和用法》

英语单词proforma是什么意思?proforma怎么读?proforma怎么发音?简答网为您整理了proforma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



proforma的意思

- 1、adj.形式上的, 预计的
- 2、n.形式发票; 备考报表; 循例; 估价单; 预计报表; 拟制报表

proforma的双语例句

- 1、C . Proforma invoice covering the total Contract price in 5 originals.
涵盖合同总价的形式发票原件五份.
- 2、The package will be shipped after receipt payment (proforma) invoice amount.

货物将在收到付款发票后发送.

3、The enclosed proforma invoice NO . 1002 in duplicate cover 50,000 yards Poplin.

信内附上五万码府绸第1002号形式发票一式两份.

4、In compliance with your request, we are sending you herewith our proforma invoice in triplicate.

按贵方要求, 随函寄去形式发票, 一式三份。

5、Can you send proforma invoice CIF Manila Port. For my evaluation.

能否发一份货物CIF马尼拉港(菲律宾首都)的形式发票给我,以便我方估价.

6、As requested, we are sending you herewith our Proforma Invoice No.190 in quadruplicate for shirts.

按照要求, 我们把衬衫的190号形式发票一式三份一起寄给你方.

7、We are sending you our blank proforma invoice in quadruplicate.

兹寄上空白形式发票一式四份.

8、Enclosed is our Proforma Invoice in triplicate for Art.

随函附上货号的我公司形式发票一式三份。

9、Here attche the proforma invoice, pls open and check it! Thanks!

形式发票在附件里, 请打开查看, 谢谢 !

10、Pls. send proforma invoice in duplicate for above 25,000 goods in C& F Hamburg for our confirmation.

请寄来两万五千码上述商品成本加运费汉堡价的形式发票一式两份供我们确认。

11、Attached to this letter you will find our proforma invoice in triplicate covering 500,000 Knitting Needles.

附上这封信件你将发现我们的一式三份形式发票覆盖500000针织。

12、Dear Sirs, We thank you for your letter of April 15, asking for a proforma invoice

for 500 sets of "SEAGULL" Brand Household Electric Heater Model 220.

ETT公司敬上尊敬的先生，感谢你方4月15日的来函，要求开具500台“海鸥”牌220型号家用电热器的形式发票。

13、The package will be shipped after receipt payment (proforma) invoice amount.

货物将在收到付款发票后发送。

14、Documents received from an external organization that need to be distributed to other departments, shall be transmitted using proforma FN06/ 01-2.

对于从外部组织接受的文件，如果需要分发到其他部门，则该文件应采用预编表FN06/01-2，进行传送。

15、Statement Proforma for the Issue of Fixed Penalty Ticket

发出定额罚款通知书演示文稿表格

16、Send me please proforma invoice with your bank account and quantity of boxes with their exact sizes and weight.

请将形式发票寄给我司，并在发票上注明贵司银行帐户资料和货物的数量、确切的尺码和重量。

17、In some made international conventions, Proforma Invoice is used together with word of contract in coordinate positions.

一些成文的国际惯例中则把形式发票和合同并列使用。

18、We must point out that all the contents to be filled out in the proforma invoice are without engagement on our part.

必须指出，形式发票所列内容，我方不受任何约束。

以上是简答网为您整理的proforma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于proforma

的用法、proforma的释义、p

roforma的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/proforma>